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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-RAČA 
Miestny úrad, Kubačova 21, 831 06 Bratislava 35 
 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie kultúrnej a športovej, ktoré sa konalo 

dňa 05.09.2023 v zasadacej miestnosti Obecného domu, Alstrova 249 

 

 

Predsedníčka komisie:  Mgr. Monika Luknárová  

Podpredsedníčka komisie: Ing. Júlia Štefanidesová 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Monika Luknárová, Ján Drotován, Marta Štefánková, Ing. Júlia 

Štefanidesová, Dominik Vrba 

 

Prítomní neposlanci:  PhDr. Jana Maniková, Lucia Maniková 

 

Ospravedlnení poslanci:  

 

Ospravedlnení neposlanci: Mgr. Mário Khandl 

 

Prizvaní/hostia: Ing. Peter Semanco – prednosta, Ing. Vieroslava Štrbáková – vedúca 

HS, Mgr. Karol Janík – referent SM, Ing. Ingrid Vanerková - kontrolór 

 

Program: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a NKD  

3. Návrh znenia Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s majetkom zvereným do správy 

MČ 

4. Návrh na schválenie výpožičky nebytových priestorov červenej lisovne Nemeckého 

kultúrneho domu pre Račiansky muzeálny spolok 

5. Numizmatická a filatelistická burza v KS Žarnovická – pravidelná činnosť, ústna informácia 

6. Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach september, október– písomná informácia 

7. Račianske vinobranie 2023– písomná informácia 

8. Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí jún, júl, august– písomná informácia 

Račianske kultúrne leto 2023– písomná informácia  

9. Informácia o športových podujatiach a plánovaných investičných zámeroch - šport 

10. Rôzne 

11. Záver 
 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie otvorila predsedníčka komisie Mgr. Monika Luknárová. Konštatovala, že komisia 

je uznášaniaschopná. Požiadala o doplnenie bodu Pamätná tabuľa – 20. výročie Návštevy 

Svätého Otca Jána Pavla II. v Rači, Park J. M. Hurbana do programu rokovania komisie ako 

bod č. 5, tým sa posunú ďalšie body programu. Predsedníčka dala hlasovať o uvedenom 

programe. 

 

Nový program: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a NKD  
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3. Návrh znenia Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s majetkom zvereným do správy 

MČ 

4. Návrh na schválenie výpožičky nebytových priestorov červenej lisovne Nemeckého 

kultúrneho domu pre Račiansky muzeálny spolok 

5. Pamätná tabuľa – 20. výročie Návštevy Svätého Otca Jána Pavla II. v Rači, Park J. M. 

Hurbana  

6. Numizmatická a filatelistická burza v KS Žarnovická – pravidelná činnosť, ústna informácia 

7. Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach september, október– písomná informácia 

8. Račianske vinobranie 2023– písomná informácia 

9. Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí jún, júl, august– písomná informácia 

Račianske kultúrne leto 2023– písomná informácia  

10. Informácia o športových podujatiach a plánovaných investičných zámeroch - šport 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

 Predsedníčka dala hlasovať o uvedenom programe: 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová ✓    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Dominik Vrba      

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková ✓    

Lucia Maniková ✓    

Mgr. Mário Khandl    

Branko Kovačič    

Hlasovanie spolu: 6 0 0 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria 

a NKD  

Materiál uviedla Ing. Vieroslava Štrbáková na základe požiadavky zo strany MZ – priebežne informovať 

členov jednotlivých komisií o stave projektov. 

1. KS Žarnovická – na základe architektonickej súťaže, ktorú pre MČ Rača zrealizoval MIB v roku 

2021, prebehlo v júni s  rokovacie konanie s víťazom – autorom víťazného návrhu architektonickej 

súťaže young.s architekti, s.r.o.. Výsledkom rokovacieho konania bolo uzatvorenie zmluvy na realizáciu 

všetkých stupňov projektových dokumentácií (pre územné konanie, stavebné konanie, realizačná) pre 

obe fázy projektu (rekonštrukcia a prístavba s areálom), ktorá nadobudla účinnosť 13.7.2023. V 

súčasnosti Mestská časť čaká informáciu od Okresného úradu Bratislava o pridelení miestne príslušného 

stavebného úradu pre obe konania. Zároveň dodávateľ PD dňa 21.8.2023 predstavil prvotné štádiá 

prípravy PD a na spoločnom stretnutí boli prekonzultované niektoré otázky projekčnej kancelárie, ktoré 

vyvstali pri realizácii PD. 

2. Koloničova kúria – na základe zmluvy o dielo účinnej dňom 24.5.2023 bolo dňa 12.6.2023 

dodané Projektové hodnotenie energetickej hospodárnosti budovy. Na základe posúdenia energetickej 

hospodárnosti pred a po plánovanej rekonštrukcii, boli navrhnuté opatrenia, ktoré zabezpečia úsporu 

spotreby energií v minimálnom rozsahu 35%, a to v rozsahu troch oblastí:  

• Otvorové konštrukcie: Navrhuje sa výmena starých okien za nové s izolačným trojsklom s 

teplým dištančným rámikom, historického vzhľadu. 

• Vykurovanie: Navrhuje sa výmena starého kotla za nový kondenzačný + nový vykurovací 

systém s digitálnou reguláciou. 

• Osvetlenie: Odporúča sa vypracovať projekt osvetlenia a jeho následná realizácia tak, aby bola 

dodržaná intenzita osvetlenia vo výške pracovnej roviny. Navrhuje sa výmena starých svietidiel za nové 

svietidlá LED. 
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Zároveň prebehlo niekoľko stretnutí s autormi architektonickej štúdie Bellušove ateliéry STU, na 

ktorých boli prekonzultované otázky týkajúce sa najmä: 

- budúceho využitia priestorov v kontexte univerzálneho projektovania (t.j. priestory po rekonštrukcii 

z prostriedkov Plánu obnovy by mali byť využiteľné v maximálnej možnej miere pre všetky skupiny 

obyvateľstva bez ohľadu na zdravotné či iné obmedzenia - bezbariérovosť apod)  

- požiadaviek KPÚ, keďže pôvodná architektonická štúdia zohľadňovala stav a potreby Mestskej časti 

ešte v roku 2019  

- a reflektovania na podmienky Plánu obnovy (bezprostredne po rekonštrukcii financovanej z Plánu 

obnovy nebude možné určité obdobie využívať tieto priestory na komerčné účely, avšak užť pri 

rekonštrukcii je potrebné počítať s takýmto alternatívnym využitím v budúcnosti  - napr. jednoduchá 

úprava časti priestorov na prevádzku).  

Za týmto účelom budú opätovne pozvaní zástupcovia KPÚ na stretnutie priamo na mieste. Koncom 

augusta tiež prebehla inštalácia požiarnych hlásičov na zabezpečenie novej strechy. 
3. Nemecký kultúrny dom – na základe zmluvy o dielo účinnej dňom 24.5.2023 bolo dňa 

12.6.2023 dodané Projektové hodnotenie energetickej hospodárnosti budovy. Na základe posúdenia 

energetickej hospodárnosti pred a po plánovanej rekonštrukcii, boli navrhnuté opatrenia, ktoré 

zabezpečia úsporu spotreby energií v rozsahu 37,4%, a to v rozsahu štyroch oblastí:  

• Šikmá strecha, plochá strecha, nezateplený strop pod strechou,  

• Vykurovanie, 

• Príprava teplej vody: pomocou nových plynových kotlov, 

• Osvetlenie: Odporúča sa vypracovať projekt osvetlenia v celom objekte s úspornými LED 

svietidlami a jeho následná realizácia tak, aby bola dodržaná intenzita osvetlenia vo výške pracovnej 

roviny. Ďalšie následné kroky v rámci rekonštrukcie – najmä príprava projektovej dokumentácie – budú 

závisieť od rozpočtových možností mestskej časti. V tomto období prebieha tiež dokončenie úprav 

okolia zo strany developera projektu Rínok Rača. Zároveň prebieha posledná fáza úprav vo WC na 

zabránenie pretekania do pivníc. 

 

Diskusia: 

Drotován, je urobený harmonogram prípravy projektov?, 

Štrbáková, áno, v závislosti od rozpočtových možností MČ,  

Maniková, NKD – Červená lisovňa, možnosti zateplenia stropu?, 

Štrbáková, z hľadiska statiky nevyhovujúce, strop je nepochôdzny, 

Maniková, dočasné riešenie?,  

Štrbáková, investícia cca 20.000,00 €, podľa predbežných CP od firiem, ktoré boli na obhliadke,  

Štefanidesová, v priebehu cca pol roka sa bude vedieť ohľadne výziev na energetiku, 

Štrbáková, výzva na úsporu energie, MČ sa zapojí, 

Maniková L., Luknárová, šatne pod pódiom v NKD vlhnú, aký je navrhnutý postup? 

Luknárová, vlhnutie šatní pod pódiom bolo od začiatku prevádzky a zamestnanci v rámci preventívy 

tento priestor denne kontrolovali, vetrali a v prípade nutnosti ošetrili, 

Štrbáková, odizolovanie terénu z vonkajšej strany šatní, terénne zemné úpravy, zabezpečí pravidelné 

vetranie,  

Luknárová, výmena parkiet vo veľkej sále NKD, vrátiť sa k pôvodnej farbe podlahy, ktorá 

korešpondovala s farebnosťou ostatných drevených konštrukcií v sále a vestibule.   

 

Uznesenie 05/05/09/23/KKaŠ/U 

Komisia kultúrna a športová berie na vedomie informáciu o stave projektov rekonštrukcie KS 

Žarnovická, NKP Koloničova kúria a Nemeckého kultúrneho domu v predloženom znení. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová ✓    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Dominik Vrba      

Ján Drotován  ✓    
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PhDr. Jana Maniková ✓    

Lucia Maniková ✓    

Mgr. Mário Khandl    

Branko Kovačič    

Hlasovanie spolu: 6 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3. Návrh znenia Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s majetkom zvereným do 

správy MČ 

Materiál uviedol prednosta miestneho úradu Ing. Peter Semanco.  

 

Diskusia:  

Členovia komisie diskutovali o Návrhu znenia Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s 

majetkom zvereným do správy MČ a následne prijali stanovisko.  

 
Stanovisko  09/05/09/23/KKaŠ/S 

Komisia kultúrna a športová odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť návrh Zásad hospodárenia s 

vlastným majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom zvereným do správy mestskej časti 

Bratislava-Rača v predloženom znení s účinnosťou od 01.11.2023 s pripomienkou. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová ✓    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Dominik Vrba  ✓     

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková ✓    

Lucia Maniková ✓    

Mgr. Mário Khandl    

Branko Kovačič    

Hlasovanie spolu: 7 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 

 

4.   Návrh na schválenie výpožičky nebytových priestorov červenej lisovne Nemeckého 

kultúrneho domu pre Račiansky muzeálny spolok 

Materiál uviedol Mgr. Karol Janík.  

Návrh bol predložený na základe žiadosti o bezodplatné poskytnutie priestorov červenej lisovne 

Nemeckého kultúrneho domu podanou občianskym združením Račiansky muzeálny, na usporiadanie 

výstavy v mesiacoch október až december 2023 a žiadosti o rezerváciu červenej lisovne NKD na rok 

2024.  

1. Výstava „150 výročie založenia fabriky Dynamit Nobel“ pripomína výročie založenia fabriky, neskôr 

známej pod skratkou CHZJD („Dimitrovka“) a Istrochem. Dimitrovka/Istrochem úzko súvisela s Račou 

a Krasňanmi, okrem toho, že časť pozemkov patrila v čase zakladania firmy do katastra Rače, tak po 

celý čas v nej pracovali mnohí Račania, firma v Rači postavila niekoľko bytových domov a pod. Výstava 

sa má konať na jeseň tohto roku, pričom inštalácia výstavy má byť od cca. 21. októbra a trvanie výstavy 

a následné balenie exponátov, ich odvoz a odovzdanie červenej lisovne mestskej časti, má byť na 

začiatku decembra, kedy majú v priestoroch každoročne akciu vinári.   

 

Stanovisko  10/05/09/23/KKaŠ/S 

Komisia finančná a majetková odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť bezodplatné poskytnutie 

nehnuteľného majetku formou uzatvorenia zmluvy o výpožičke Mestskou časťou Bratislava-Rača, na 

nebytový priestor červenej lisovne, nachádzajúci sa na 1. nadzemnom podlaží Nemeckého kultúrneho 

domu, stavby so súpisným číslom 7441, na adrese ul. Barónka č. 3, 831 06 Bratislava, zapísanej na LV 

č. 4567, k.ú. Rača, s občianskym združením Račiansky muzeálny spolok Mudrochova 3, 831 06 
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Bratislava-Rača, IČO: 52015955 na účely usporiadania výstavy „150 výročie založenia fabriky Dynamit 

Nobel“ v termíne odo dňa 21.10.2023 do dňa 06.12.2023. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová ✓    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Dominik Vrba  ✓     

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková    

Lucia Maniková ✓    

Mgr. Mário Khandl    

Branko Kovačič    

Hlasovanie spolu: 6 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 

 

2. A.  

Komisia kultúrna a športová odporúča  MZ MČ Bratislava-Rača bezodplatné poskytnutie nehnuteľného 

majetku formou uzatvorenia zmluvy o výpožičke Mestskou časťou Bratislava-Rača, na nebytový 

priestor červenej lisovne, nachádzajúci sa na 1. nadzemnom podlaží Nemeckého kultúrneho domu, 

stavby so súpisným číslom 7441, na adrese ul. Barónka č. 3, 831 06 Bratislava, zapísanej na LV č. 4567, 

k.ú. Rača, s občianskym združením Račiansky muzeálny spolok Mudrochova 3, 831 06 Bratislava-Rača, 

IČO: 52015955 na účely usporiadania výstavy o vinohradníctve a vinárstve v Rači  v termíne odo dňa 

07.05.2024 do dňa 07.10.2024 v spolupráci s Račianskym vinohradníckym spolkom na uskutočnenie 

Festivalu Frankovky modrej v rovnakých priestoroch v termíne od 14.05. do 15.05.2024. 

alebo 

2. B. 

Komisia kultúrna a športová odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť bezodplatné poskytnutie 

nehnuteľného majetku formou uzatvorenia zmluvy o výpožičke Mestskou časťou Bratislava-Rača, na 

nebytový priestor červenej lisovne, nachádzajúci sa na 1. nadzemnom podlaží Nemeckého kultúrneho 

domu, stavby so súpisným číslom 7441, na adrese ul. Barónka č. 3, 831 06 Bratislava, zapísanej na LV 

č. 4567, k.ú. Rača, s občianskym združením Račiansky muzeálny spolok Mudrochova 3, 831 06 

Bratislava-Rača, IČO: 52015955 na účely usporiadania výstavy o vinohradníctve a vinárstve v Rači,  v 

termíne odo dňa 16.05.2024 do dňa 07.10.2024. 

 

Diskusia: 

Členovia komisie o návrhoch - výpožičke diskutovali. K návrhom na schválenie bezodplatnej výpožičky 

Červenej lisovne NKD v roku 2024 neprijali ani jedno z predložených dvoch stanovísk 2.A. alebo 2.B. 

a odporúčajú riešiť výpožičku priestorov Červenej lisovne v roku 2024 po vzájomnej dohode žiadateľa 

a RVS. 

 

 5. Pamätná tabuľa – 20. výročie Návštevy Svätého Otca Jána Pavla II. v Rači, Park J. M. 

Hurbana 

Materiál uviedla Mgr. Monika Luknárová.  

Pred zasadnutím som kontaktovala vedenie MČ, konkrétne starostu Michala Drotována, s ktorým som 

sa osobne stretla. Telefonicky som sa spojila s vedúcim Oddelenia kultúry a športu Marekom 

Porvazníkom. Telefonovala som tiež s kaplánom Najsvätejšej Trojice, Mgr. Tomášom Kramplom, vo 

veci nakladania s posvätenými doskami. Tu je stručné zhrnutie informácií, ktoré som získala:  

Info z MČ: 

- Približne pred rokom starostu kontaktoval zástupca Inštitútu sv. Jána Pavla II., p. Igor Zbojan, ktorý 

upozornil starostu na poškodený pamätník a pripomenul, že sa blíži okrúhle výročie návštevy pápeža v 

Rači a zároveň ho požiadal o spoluprácu. 

- K výmene dosky podľa slov starostu prišlo na základe požiadavky Inštitútu. 

- Starosta spoluprácu prisľúbil vo forme jej financovania.  
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- Návrh na nový pamätník ku 20. výročiu je zo spomínaného Inštitútu. 

- Text a celý vizuál podľa slov starostu schválil aj  arcibiskup, J. E. Mons. Stanislav Zvolenský. 

- Do textu ani vyobrazenia podobizne pápeža MČ nezasahovala. 

- MČ zamenila betónový podstavec za kameň. 

- Objednávku na výrobu novej tabule následne realizovalo Odd. kultúry a športu, ako aj organizovanie 

demontáže a odvoz pôvodnej tabule. 

- Cena tabule nepresiahla sumu 2.000 €, demontáž a prevoz starej bol zdarma.  

- Tabuľa je umiestnená na ohradenom dvore patriacom MČ, pokiaľ sa nedorieši jeho iné umiestnenie. 

Na otázky, ako nakladať s pamätnou doskou, ktorá bola posvätená (pôvodnú dosku posvätil arcibiskup 

Formánek), či je možné dosky vymeniť a zas posvätiť ďalšiu, mi odpovedal Mgr. Tomáš Krampl 

nasledovne: 

- Dosku je možné odstrániť, ale nesmie sa vyhodiť na smetisko. 

- Vhodný je depozit, múzeum , zvykne sa zakopať do zeme, môže sa aj zničiť, vtedy stráca požehnanie 

alebo posvätenie. 

- Posvätenie alebo požehnanie novej dosky nemá vplyv na stratu posvätenia alebo požehnania 

posvätenie starej dosky. 

 

Diskusia: 

Členovia komisie po vzájomnej diskusii, na základe aj ďalších informácií navrhli, aby bolo pre MČ 

Rača vypracované VZN o nakladaní s kultúrnymi pamiatkami a pamätníkmi na území MČ – základný 

návrh predloží Račiansky muzeálny spolok a ďalej žiada starostu, aby v podobných prípadoch predložil 

návrhy do odborných komisií MČ. Viacero členov komisie kultúry malo za to, že v prípade poškodenej 

tabule sa mala táto renovovať a nie vymieňať. K tomuto názoru sa osobne prikláňa aj predsedníčka 

komisie.  

Členovia komisie požadujú informovať, kde bude umiestnená pôvodná tabuľa?, navrhujú cintorín v MČ 

na základe dohovoru s p. Zdenkom Sitkom – správcom farnosti.  

 

6. Numizmatická a filatelistická burza v KS Žarnovická – pravidelná činnosť  

Materiál odprezentovala Mgr. Monika Luknárová.  

Numizmatické a filatelistické burzy by sa pravidelne konali každú druhú sobotu v mesiaci vo veľkej 

sále KS Žarnovická. Burza spojená s predajom – Výmenné stretnutie zberateľov. Prebehla už aj 

obhliadka priestorov za prítomnosti správkyne budovy. Burzy organizovať prostredníctvom 

zamestnanca na dohodu o vykonaní práce s MČ s tým, že by bolo vybrané vstupné. Burzy sa pravidelne 

konali v SK Vajnorská a PKC.  

 

Diskusia: 

Štefanidesová, plánuje sa rekonštrukcia kultúrneho strediska, 

Štefánková, nech si združenie prípadne fyzická osoba uvedené priestory prenajme.  

 

Členovia komisie berú na vedomie informáciu o numizmatickej a filatelistickej burze v KS 

Žarnovická.  

 

7. Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach september, október– písomná 

informácia  

Materiál uviedla referentka kultúry Dana Ölvecká a informovala o plánovaných pravidelných kultúrno 

spoločenských podujatiach.  

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené informácie o kultúrno-spoločenských podujatiach. 

 

 8. Račianske vinobranie 2023 – písomná informácia  

Materiál uviedla referentka kultúry Dana Ölvecká a informovala o programe a sprievodnom programe 

Račianskeho vinobrania 2023.   

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené informácie o Račianskom vinobraní.  
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9. Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí jún, júl, august– písomná informácia 

Račianske kultúrne leto 2023– písomná informácia 

Materiál uviedla referentka kultúry Dana Ölvecká a informovala o programe a sprievodnom programe 

Račianskeho kultúrneho leta. Program Račianskeho kultúrneho leta bol aj tento rok rozmanitý. Program 

bol určený pre všetky vekové kategórie i milovníkov rôznych hudobných a umeleckých žánrov. Konal 

sa na rôznych miestach MČ Rača, s prihliadnutím na danú lokalitu. Zapojili sa aj miestne združenia, 

spolky, kluby, školy či centrá. Pribudli aj novinky. Otvorenie Račianskeho kultúrneho leta sa konalo 

posledný júnový víkend v amfiteátri v Knižkovej doline. V piatok bol program dramaturgicky 

pripravený pre všetky vekové kategórie a fanúšikov rôznych hudobných žánrov. Talentovaní tanečníci 

nielen z H&T Dance Company ale aj z celého Slovenska súťažili v sobotu v amfiteátri v KD o prvenstvo 

v Celoslovenskej otvorenej tanečnej súťaži – H&T Cup pod hviezdami. Do programu Otvorenia RKL 

sa zapojila aj ZUŠ Vrbenského. V nedeľu žiaci divadelno-dramatického krúžku v plnej sále Nemeckého 

kultúrneho domu odohrali divadelné predstavenie Harry Potter a prekliate dieťa s doprovodom 

komorného orchestra Smutná vŕba. Po minuloročnej prestávke oddelenie opäť úspešne zorganizovalo v 

spolupráci s Račianskym muzeálnym spolkom podujatie Divadlo na nádvorí spojené s Výstavou: 

„Tancujeme 25 rokov – H&T Dance Company“. V mesiacoch júl a august okrem tradičných 

pravidelných podujatí, ktoré si našli svojich stálych návštevníkov – Letné kino Rača v amfiteátri v 

Knižkovej doline, Rozprávkové stredy pre celú rodinu  v Obecnej záhrade a v malom amfiteátri pred 

KS Žarnovická 7, Tanečné zábavy v NKD, Knižnica Rača – „Stratené knihy“, Túlavé kino na Rendezi, 

Tvorivé dielne - Maľovanie keramiky, pribudli aj niektoré novinky - vychádzka po Rači so 

sprievodkyňou Máriou Hatalovou v spolupráci s BKIS „Rande s mestom – Pamiatky Rače pre malých 

aj veľkých“ a Hudobné tóny v Obecnej záhrade. V závere leta sa v spolupráci so Zväzom vyslúžilých 

vojakov konali Oslavy 79. výročia SNP. Vstup na podujatia RKL bol voľný, alebo dobrovoľný 

príspevok na podporu podujatí – Letné kino Rača, Túlavé kino Rendez, Divadlo na nádvorí, Hudobné 

tóny v pohári vína. Na tanečné zábavy v NKD sa vyberalo vstupné.  

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené informácie o Račianskom kultúrnom lete.  

 

10. Informácia o športových podujatiach a plánovaných investičných zámeroch - šport 

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené písomné informácie o športových podujatiach a 

plánovaných investičných zámeroch. 

 

11. Rôzne 

Maniková J., psí výbeh, pokazené obidve bránky, chýba prevádzkový poriadok, oznámenie - nedovoľte 

psom hrabať jamy, herné prvky sú nevhodné, lavičky umiestniť k plotom. V parku na Mudrochovej ul. 

majú bezdomovci v kríkoch záchod, ostrihať kríky, aby tam nechodili bezdomovci. 

Semanco, predložiť pripomienky do komisie životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu 

a pre podporu vinohradníctva, 

Štefanidesová, dostala podnet na skate park aby bol oplotený, kôli požívaniu alkoholických nápojov 

a znečisťovaniu skate parku,   

Semanco, bude inštalovaný kamerový systém na budove WM fitu pre potreby skate parku a aj v areáli 

na Sklabinskej ul.,   

Semanco, požiadal členov komisie o zaslanie návrhov do rozpočtu na rok 2024.  

 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť. 

                 

            

            

             Mgr. Monika Luknárová  

                                                                                                              predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Dana Ölvecká 

Dňa 7.9.2023. 


